

Doreen Sproule

From: Valerie Delorme <Valerie.Delorme@hc-sc.gc.ca>
Sent: July 27, 2015 9:30 AM
To: Valerie Delorme
Subject: Health Canada and the Public Health Agency of Canada's New Stakeholder Engagement Registry Nouveau registre de participation des intervenants de Santé Canada et de l'Agence de la santé publique du Canada

We are taking a moment to touch base with you regarding the launch of Health Canada's and The Public Health Agency of Canada's new stakeholder engagement registry.

This stakeholder registry was created to improve the openness and transparency of stakeholder engagement and consultations at Health Canada and the Public Health Agency of Canada. It is an interactive tool that will allow you to identify the health topics you are interested in, which in turn allows us to identify consultations that might be relevant to you. Through this tool, you will be able to manage your own interaction with Health Canada and the Public Health Agency by staying informed on the latest consultations and research activities.

To create your own profile in the registry, please click the link below.

<http://www.hc-sc.gc.ca/ahc-asc/public-consult/stakeholder-intervenants/index-eng.php>

For more information, please contact us at any time by sending an email to CSIMS-External@hc-sc.gc.ca or consult our FAQs here:

<http://www.hc-sc.gc.ca/ahc-asc/public-consult/stakeholder-intervenants/faq-eng.php>

Nous communiquons avec vous pour vous parler du lancement du nouveau registre de participation des intervenants de Santé Canada et de l'Agence de la santé publique du Canada.

Ce registre des intervenants a été créé pour améliorer l'ouverture et la transparence des consultations et de la participation des intervenants à Santé Canada et à l'Agence de la santé publique du Canada. Il s'agit d'un outil interactif qui vous permettra d'indiquer les sujets de santé qui vous intéressent, ce qui, en retour, nous permettra de déterminer les consultations qui pourraient être pertinentes pour vous. Avec cet outil, vous pourrez gérer vos propres interactions avec Santé Canada et l'Agence de la santé publique du Canada en restant informé des dernières consultations et activités de recherche.

Pour créer votre propre profil dans le registre, veuillez cliquer sur le lien ici

<http://www.hc-sc.gc.ca/ahc-asc/public-consult/stakeholder-intervenants/index-fra.php>

Pour de plus amples informations, veuillez communiquer avec nous en tout temps en envoyant un courriel à CSIMS-External@hc-sc.gc.ca ou veuillez consulter notre FAQ ici

<http://www.hc-sc.gc.ca/ahc-asc/public-consult/stakeholder-intervenants/faq-fra.php>

Doreen Sproule

From: HC-R_AGENT-SC <hc-r_agent-sc@hc-sc.gc.ca> on behalf of HPFB_ICH_DGPSA <HPFB_ICH_DGPSA@hc-sc.gc.ca>
Sent: July 13, 2015 12:06 PM
To: Brennan Wright
Cc: Cathy Parker; Celia Lourenco; Supriya Sharma; Nick Orphanos
Subject: ICH Press Release - Fukuoka, Japan - June 6-11, 2015 | Communiqué de presse de l'ICH - Fukuoka, Japon - 6 au 11 juin, 2015

[la version française suit]

Dear Stakeholder,

The International Conference on Harmonisation (ICH) Steering Committee and its Expert Working Groups met in Japan from June 6-11. They agreed on key issues relating to the reform of ICH, and continued to draft guidelines on the Safety, Efficacy, and Quality on drugs for human use. HPFB adopts and puts into practice all guidelines that are published by ICH which have a large impact on the regulatory review process for human pharmaceuticals in Canada. For more information, visit the link below (English only).

http://www.ich.org/fileadmin/Public_Web_Site/News_room/B-Press_Releases/ICH_GCG_Press_Releases/Press_Release_Fukuoka_2015.pdf

Aux intervenants,

Le comité directeur du International Conference on Harmonisation (ICH) et ses groupes de travail d'experts se sont rencontrés à Fukuoka, Japon du 6 au 11 juin, 2015. Ils se sont accordés sur les questions clés relatives à la réforme de l'ICH, et ont continué à élaborer des lignes directrices sur l'innocuité, l'efficacité et la qualité des médicaments à usage humain. DGPSA adopte et met en pratique toutes les directives qui sont publiés par l'ICH qui ont un vaste impact sur le processus d'examen réglementaire pour les médicaments à usage humain au Canada. Pour plus d'informations, visitez le lien ci-dessous (en anglais seulement).

http://www.ich.org/fileadmin/Public_Web_Site/News_room/B-Press_Releases/ICH_GCG_Press_Releases/Press_Release_Fukuoka_2015.pdf

Doreen Sproule

From: Valerie Delorme <Valerie.Delorme@hc-sc.gc.ca>
Sent: July 24, 2015 11:14 AM
To: Valerie Delorme
Subject: Notice - Consultation on five Medical Device Forms Avis - Consultation portant sur cinq formulaire des materiels medicaux

http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/consultation/md-im/notice_avis_changes_ciii_civ_stand_doc_ddc-eng.php
http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/consultation/md-im/notice_avis_changes_ciii_civ_stand_doc_ddc-fra.php

Doreen Sproule

From: Valerie Delorme <Valerie.Delorme@hc-sc.gc.ca>
Sent: July 21, 2015 8:42 AM
To: Valerie Delorme
Subject: Notice - Post-Notice of Compliance (NOC) Changes: Notices of Change (Level III) Form
Avis - Formulaire de declaration de changements de niveau III de Sante Canada :
Changements survenus apres l'avis de conformite (AC)

http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/prodpharma/applic-demande/guide-ld/postnoc_change_apresac/noc_pn_leviii_notice_form_ac_sa_niviii_avis-fra.php
http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/prodpharma/applic-demande/guide-ld/postnoc_change_apresac/noc_pn_leviii_notice_form_ac_sa_niviii_avis-eng.php

Doreen Sproule

From: Valerie Delorme <Valerie.Delorme@hc-sc.gc.ca>
Sent: July 9, 2015 1:32 PM
To: Valerie Delorme
Subject: Therapeutic Products Directorate Statistical Report 2014/2015 Direction des produits thérapeutiques Rapport statistique 2014/2015

Please accept our apologies, the links previously sent were incorrect, here are the correct links. / S'il vous plaît accepter nos excuses, les liens envoyés précédemment étaient incorrects, voici les liens corrects.

http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/pubs/drug-medic/patmrep_mbrevrap-eng.php
http://www.hc-sc.gc.ca/dhp-mps/pubs/drug-medic/patmrep_mbrevrap-fra.php